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ДЕСИСЛАВА АХЛАДОВА 

ЗАМЕСТНИК-МИНИСТЪР НА ПРАВОСЪДИЕТО 

Desislava Ahladova, Vice Minister of Justice 

 

УВАЖАЕМИ КОЛЕГИ, 

За мен е удоволствие да приветствам участниците в конференцията „10 години 

България в ЕС – Въздействие върху развитието на публичните политики и 

законодателството“ . 

Надявам се работата на този форум да бъде изключително ползотворна, защото 

темите, на които той е посветен, са от изключителна важност. Това е така, защото в 

контекста на предстоящото ни Председателство ние трябва да разполагаме с много 

точна равносметка на това, което сме постигнали и на това което ни предстои да 

постигнем във всички аспекти на законодателството. И да направим така, че то да е 

максимално близо до високите критерии на ЕС и до най-добрите световни практики.  

Вече 10 години страната ни неотклонно следва пътя на обединена Европа, като 

се стреми да е максимално близо до усещането на своите граждани за справедливост. 

Справедливост, която само добрите закони могат да гарантират. Още преди четвърт век 

страната ни ратифицира  Европейската конвенция за правата на човека и основните 

свободи. Ясен знак за посоката, която ще следваме, следваме и до днес.  

Но сега, 10 години по-късно, е нужно да спрем и да погледнем назад. За да видим 

как нормите, които въвеждаме са се въплътили в реалния живот, помагат ли на хората 

и на бизнеса или създават спънки. Защото всяка реформа не е еднократен акт, тя е 

процес. И всяка допусната грешка в този процес е поправима. Нещо повече – наш дълг 

като юристи е да намираме подобни грешки и да ги отстраняваме. 

Затова очаквам с интерес да чуя вашето мнение по всички предвидени теми и 

пожелавам на всички ползотворна работа. 

 

 

 

 

 

 

 

  


